

# Referat af bestyrelsesmøde d. 28/10-02

Referent: Susanne

Fremmødt: Alle (Inge havde fået lov til at komme lidt senere)

Gæstebesøg: Birgitte

Kommentarer til forrige referat:

- opslag vedr. vinter-ro-tilladelse, dette **bliver hængt op i uge 44-45 af Søren.**
  - Chr. og Lars har holdt møde og ”Esrums-spørgeskemaet” er tilpasset HvK, og skulle blive klar til bestyrelsens godkendelse til næste B-møde.
  - Regnskab mht. TdG er ok/afsluttet.
  - Vedr. ”holdningen i klubben”. Håber på gode indlæg på generalforsamlingen... Chr. har talt med Gøther omkring sejlkubbens ordning.
  - Jub.skriftet er afleveret for 14 dage siden til tryk, har ikke fået prøvetryk retur. Bjarne bliver bedt om at læse korrektur før endelig trykning.
  - Instruktionsgebyr: dette kræver en ændring af lovene, da det er en grundlæggende ændring af klubbens holdning/struktur.
  - Seniorroning. **Chr. følger op...** Bill bliver inviteret til næste B-møde
- Referatet herefter godkendt (tror jeg).

Chr. med div. info:

Kraftcenteret har været til EM i Milano/Italien. Økonomisk ”skred” projektet. Kredsen bliver søgt kr. 6000,00 – som tilskud. Hvidovre kommune har bevilliget kr. 22.000,00 efter ansøgning – hvor det blev oplyst at HvK roere deltog sammen med kraftcenteret. Underskuddet bliver delt ud på de deltagende roere – kr. 200,00.

Som forklaring på at budgettet ikke holdt, forklarede Birgitte at de, af Chr. Grau bestilte busser blev afmeldt (skulle bruges til EU-formandsmøde!!)(ref.: er der så ikke erstatning for aftalesvigt?) få dage før afgang, og derfor måtte de ud og finde alternative transportmuligheder.

Kraftcenterets styregruppe har indkaldt til møde, for repræsentanter for de involverede klubber.

Klubforsamling/formandsmøde er d. 14. november i Neptun. Chr. og Peder deltager.

Søren:

Har modtaget forespørgsel fra Klaus, om at reglerne for den ”nye toer”, bliver ændret, så den kan bruges til havneræs mm. Dette er ok – primært fordi en ikke er så ”ny” mere.

Jan:

Vedr. sagen om salg af gamle kajaker. Da Jan var den eneste der mødte op til det aftalte møde, hvor bådene skulle udvælges sååååååå...

Det er nu aftalt at det lørdag før generalforsamling skulle være muligt at få klaret udvælgelsen. Disse både bliver først tilbudt klubbens medlemmer, men det skal kraftigt fremgå at der IKKE følger en bådplads med.

Peder:

**Tjekker forsikringsoplysningen** mht dækning af skaber på kajaker. Evt. om egen ulykkeforsikring dækker.

Maibritt:

Klippe/klisterdag er vedtaget til onsdag d. 4/12-02 kl. 18.00. **Maibritt sørger** for formidling/reklame om dette.

Mark:

Bådmotor skal til service før juleræs. **Mark koordinere** dette.

### IU:

Birgitte har fået forespørgsel fra komiteen om vi igen i år vil deltage i "Fritid for dig" ( skoleprojekt unge 10-14 år). Det drejer sig om 2 perioder, uge 5-13 og uge 17-24. Vi får kr. 5000,00 pr. periode. Det skulle foregå i den første time af svømmehalstiden om fredagen. Det kræver en/eller flere voksne der vil "binde" sig for nogle dage. **Inge undersøger** dette og koordinere videre forløb. Det er kun den 1. periode, der har interesse.

Søgning af puljer + kontakt til pressen. Vigtigt med en FAST person til dette, da det er vores billede/kontakt ud ad til. **Dette bliver taget op på generalforsamlingen.** Bestyrelsen foreslår at Birgitte fortsætter, evt. med en hjælper.

Vigtigt at der er bedre info mellem denne gruppe og Inge/kasseren.

**Vi skal ha´ givet besked til DKF** om vores konkurrencedragts udseende. Den blå stroptrøje skal meldes.

### Inge:

Løbeløbet "Kalveboderne rundt" er afviklet – der deltog 187 og det gav et overskud på kr. 6000,00, så alt i alt en god dag.

Taget skulle blive færdigt i næste uge. **Inge følger op på "noget** med at nogle af pladerne vender forkert".

Budgettet holder, selv om der også skulle udskiftes 600 m lægder.

Henrik P. tjekker garantiordning, da der er nogle at tagpladerne, der er omfattet af dette.

Afslutningsmiddagen for teknisk skole bliver d. 8/11 kl. 12.00 – **Maibritt står** for dette.

**Inge følger** op på et "bortskaffelsesarrangement" for de gamle tagplader.

Vedr. Svejlbæk. Reservationen til påsken er i orden, men først fra om lørdagen.

**Vi skal beslutte** om Svejlbæk også skal reserveres i forbindelse med TdG 2003. De sidst par år har vi været nød til at "fylde op" med Neptuneser.

Inge har været til møde med FIH. Tilskuddet til medlemmer u/25 år er nu nede på 35% (før 75%). Men vi har mulighed for at søde ekstra penge til lokaleleje mm, da der i kommunen er en del klubber/foreninger, som får stillet lokaler frit til rådighed.

Sidst udregnede pris på evt. tilbygning er kr. 100.000,00 – tegningerne fra teknisk skole. Vi vil prøve at søge FIH om penge til dette. Vigtigt at tilbygningen indeholder aktivitetsrum.

Orientering : Søgning til Elitepuljen sker på forrige års resultater.

Inge er blevet spurgt om der må komme "fremmede" til vinterymnastikken – og ja, så længe der er plads. De skal gi´ kr. 25,00 pr. gang. (kontaktpersonen opkræver og afregner med Inge).

Og til slut fra Inge – syntes at mange beslutninger bliver taget mellem B-møderne og at der mangler debat og belysning af sagerne før beslutningerne bliver taget. Dvs. manglende bearbejdning, manglende målsætning og alt for hurtig og overfladisk "styring" af HvK.

Der mangler returnmeldinger fra IU. Her er der ikke nogen sæsonplan og et samlet overblik.

Planlægningen bør laves i vinterhalvåret, så der også er lidt tjek på årets udgifter mm fra IU.

Dette er også tilfældet for børneafdelingen. Her mangler der endvidere nogle kompetence"regler".

Birgitte kommer med oplæg om dette til næste B-møde.

### Og til sidst løs snak:

Tina hjælper Nanna med børnegymnastikken resten af sæsonen.

Susanne genopstiller ikke ved generalforsamlingen.

Susanne syntes at vi "spilder" for meget tid på b-møderne med div. drøftelser, som ikke direkte har noget med HvK at gøre, f.eks. kraftcenterets interne probl. Det er ok med info.

Vedr. Helles oplæg om at købe kap-kajakker til ungdomsroerene. Her fulgte en del debat. Hvis det bliver aktuelt, så skal båden tildeles, med dermed følgende krav om deltagelse i træning, løb mm.

Der er modtaget et lovændringsforslag til generalforsamlingen fra Helle. Bestyrelsen er enig i at det er ok med trænerdeltagelse i IU.

Debat omkring Helles forslag om fastansat træner. Bestyrelsen enig om at det er ok med træner – men uden løn, og at målsætning fra IU skal laves sæson for sæson, og fremlægges med ca. beløb/budget for årets aktiviteter.

Vedr. Hjemmeside så er Birgit kommet med **lidt hjemmearbejde til os. Vi skal til næste b-møde** sammenfatte vores tanker om brugen af hjemmeside mm.

Der skulle ikke være noget problem med link til Groupcare.

Peder kom med ide om at uddelegere ansvarsområder, så opdateringen af hjemmesiden er "interesse-styret".

Og til sidst så er det snart tid til Juleræs. **IU har køreplan for** dette og sætter det i gang. **Maibritt laver** plakat/indbydelse. **Maibritt og Birgitte står** for mad.

**Dato for næste B-møde bliver aftalt efter generalforsamling af den nye bestyrelse.**

(ref.: tak for dette år, det har været interessant, sjovt og "lærerigt" at være med i HvK's bestyrelse.)